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Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánunk feltenni

Dr. Navracsics Tibo r
nemzeti fejlesztési minisztert helyettesítő miniszter úr

„Várhatóan hogyan alakulnak a vasúti pályahasználati díjak? ”

címmel.

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Magyar Szocialista Párt Országgyűlési Képvisel őcsoportjának tagjaiként az elmúlt

években is kiemelt figyelmet fordítottunk a közösségi közlekedés rendszerének

működésére és felülvizsgálatára .

Annak érdekében, hogy a vasút szolgáltatási színvonala emelkedjen, eközben a

pályahasználati díjak versenyképesek legyenek és az állami vasúttársaság fenntartható

finanszírozása is biztosítható legyen, átgondolt és megalapozott díjpolitikára van

szükség, azonban a Fidesz-kormány erre vonatkozó elképzeléseir ő l jelenleg semmit sem

tudni .

Mindezek alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányáról szóló 1949 . évi XX. törvény

27. §-ában biztosított jogunkkal élve a Magyar Köztársaság Országgyűlésének

Házszabályáról szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alábbi

kérdéseket intézzük Önhöz :

írásbeli kérdés

1 . Kívánja-e felülvizsgálni a pályahasználati díjak jelenlegi szintjét?



2. Milyen pályahasználati díj szintet tartana nemzetközi összehasonlításba n

versenyképesnek?

3. Milyen pályahasználati díj szintet tartana megfelelőnek a vasúti pálya fenntartás i

költségeinek fedezéséhez, és a versenyképesség egyidejű biztosításához?

Tisztelettel várjuk válaszát !

Budapest, 2011 . december 23 .

Dr. Józsa Istvá n

országgyűlési képviselő
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